
Κανείς δεν περισσεύει στη Νέα Δημοκρατία

   Μέσα σε ένα ρευστό πολιτικό κλίμα, που τα γεγονότα γύρω μας τρέχουν και οι ισορροπίες
αλλάζουν με δραματικά γρήγορους ρυθμούς, ο πρόεδρος της Νέας Δημοκρατίας Αντώνης
Σαμαράς βρίσκει το η γενναιότητα και απευθύνει ανοιχτό κάλεσμα σε όλες τις
φιλελεύθερες δυνάμεις. Στους ανθρώπους αυτούς που στη περίοδο της μεταπολίτευσης (ο
κύκλος της οποίας σήμερα κλείνει) έδωσαν μάχες για την Ευρωπαϊκή προοπτική της χώρας,
για ένα σύγχρονο και ευέλικτο Κράτος, που να μπορεί να λειτουργεί προς όφελος του
πολίτη. Στους ανθρώπους που στάθηκαν απέναντι στο «βαθύ Κράτος» του βολέματος, του
λαϊκισμού και του ωχαδερφισμού.       

   Η ανταπόκριση στο κάλεσμα αυτό απ' όλες τις δυνάμεις (Ντόρα Μπακογιάννη, βουλευτές
και στελέχη του ΛΑ.Ο.Σ.) αποδεικνύει πως πραγματικά υπάρχει αγωνία για το αύριο και
διάθεση για πολλή δουλειά ώστε να μη χάσουμε το Ευρωπαϊκό κεκτημένο. Τώρα είναι η ώρα
να πέσουν όλες οι διαχωριστικές γραμμές. Να δείξουμε όλοι όσοι πιστεύουμε σε αρχές και
αξίες μιας ισχυρής πατρίδας, ότι μας ενώνουν πολλά και δεν μας χωρίζει τίποτα. Είναι
χρέος της γενιάς μας να εξασφαλίσει ένα καλύτερο αύριο στα νέα παιδιά, με αξιοπρεπείς
όρους διαβίωσης, δικαίωμα στην εργασία και προοπτικές ανάπτυξης για τα επόμενα χρόνια.

  

   Η Νέα Δημοκρατία σ' αυτή τη δύσκολη συγκυρία καλείται και πάλι να παίξει τον ιστορικό
της ρόλο. Όλα τα στελέχη της παράταξης είμαστε υποχρεωμένα να δώσουμε τον αγώνα όχι
για το κόμμα τώρα πια μόνο, αλλά για την ίδια την πατρίδα. Και απ' αυτόν τον αγώνα δεν
περισσεύει κανείς. Και σε τοπικό επίπεδο χρειάζονται όλοι. Ειδικά στελέχη όπως ο Ντίνος
ο Κοτρώνης ο οποίος έχει δώσει κερδοφόρες μάχες. Η ενδεχόμενη συμμετοχή του στο
ψηφοδέλτιο της Ν.Δ. θα μπορούσε να σηματοδοτήσει τη νέα εποχή «ενότητας» και σε
τοπικό επίπεδο. Τώρα πρέπει να βγούμε μπροστά όλοι μαζί, να δείξουμε πως δεν μας
χωρίζει. Τώρα για τη Νέα Δημοκρατία και τη πατρίδα...
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